
Zápisnica z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

27.11.2020 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan Galica,  

Miroslava Sihocká 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Roman Lasák, Július Kudzbel 

Hostia:   Ján Jaško   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 

 
1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosť o úľavu na poplatku za TKO za rok 2020. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2019/2020. 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2019/2020. 

6. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

7. Prerokovanie Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce Kvačany pre Centrum voľného času 

v Liptovskom Mikuláši. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,05 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

rúško. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Katarínu Kojšovú a Miroslavu Sihockú. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

          Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zástupca starostu prečítal návrh programu a navrhol jeho doplnenie o body č.: 

8. Správa o kontrolnej činnosti HK za prvý polrok 2020. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti HK na druhý polrok 2020. 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2020. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2019/2020. 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2019/2020. 



6. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

7. Prerokovanie Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce Kvačany pre Centrum voľného času 

v Liptovskom Mikuláši. 

8. Správa o kontrolnej činnosti HK za prvý polrok 2020. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti HK na druhý polrok 2020. 

10. Rôzne.  

11. Záver. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Zástupca starostu informoval poslancov, že k bodu č. 2 neboli doručené žiadne rozpočtové 

opatrenia. 

3. Ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť Renáty Fiačanovej 

na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2020. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN 

č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. 

Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Renáty Fiačanovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2020,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Filip Fiačan a Miroslava Petrufová, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval o zaslanej správe o výchovno-vzdelávacích výsledkoch 

a podmienkach materskej školy za školský rok 2019/2020, ktorá bola doručená e-mailom 

každému poslancovi, aby sa s ňou oboznámili. Nakoľko neboli k správe žiadne pripomienky 

od poslancov, zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2019/2020. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval aj o doručenej správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2019/2020 zo základnej školy. Táto správa bola tiež zaslaná 

poslancom e-mailom. K správe neboli od poslancov žiadne pripomienky, preto zástupca 

starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2019/2020. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

6. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad bola zaslaná opravená nájomná 

zmluva medzi obcou Kvačany a PSU Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou, 

ktorá sa na základe pripomienok neschválila na zasadnutí OZ, ktoré sa konalo 24.9.2020. 

Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU 

Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU Kvačany 

ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu obce podpísaním Nájomnej zmluvy medzi 

obcou Kvačany a PSU Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

 7. Zástupca starostu informoval o tom, že na obecný úrad bola doručená žiadosť o dotáciu 

z rozpočtu obce Kvačany pre Centrum voľného času Liptovský Mikuláš. Poslanci po krátkej 

diskusii dotáciu neschválili. Následne zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Kvačany na dieťa 

navštevujúce záujmové vzdelávanie v Centre voľného času Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo berie žiadosť na vedomie a neschvaľuje finančné prostriedky v sume 

196 € na IX-XII. 2020 na poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kvačany pre Centrum voľného 

času Liptovský Mikuláš.  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Zástupca starostu informoval poslancov, že hlavná kontrolórka doručila na obecný úrad 

správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 2020, kde skonštatovala, že 

kontrolou neboli zistené nedostatky. Zástupca starostu potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

za prvý polrok 2020. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Zástupca starostu ďalej informoval poslancov, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na 2. polrok 2020 neboli doručené žiadne písomné pripomienky. Potom 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 2. polrok 2020 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 

2020 bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

10. Zástupca starostu informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. 

Burdela na liečebné pomôcky. Poslanci sa dohodli, že aj v tomto roku, ktorý nie je 

jednoduchý, mu bude poskytnutá suma. Zástupca starostu následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre 

Pavla Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Milan   

         Galica, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Pracovníčka OcÚ informovala poslancov, že najbližšie rokovanie OZ je plánované na 

pondelok 7.12.2020, kde sa bude schvaľovať rozpočet na rok 2021 a návrh Dodatku č. 2 k 

VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. Obidva dokumenty sú zverejnené 

od 19.11.2020 na internetovej stránke obce a budú zaslané poslancom aj e-mailom v pondelok 

30.11.2020. Ďalej požiadala prítomných, ak by mali nejaké návrhy na články do Katarínskeho 

hlasu, aby ich doručili na obecný úrad najneskôr do 15.12.2020. 

 

11. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,00 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Miroslava Sihocká         ........................................ 


